
 

RØMSKOG KOMMUNE 
 

 

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Viltnemnd 

Møtested: Kommunehuset, gammel spisesal 

Møtedato: 07.05.2018 

Tidspunkt: 19.00 

 

Funksjon  Navn     Forfall Møtt for  

Leder John Sigmund Moen   

Medlem Hilde Rasmussen   

Medlem Gunn Marit Gjemble   

Nestleder Kolbjørn Høilund FO  

Medlem Ole Johan Bergquist FO  

Varamedlem Tone H. Jørgensen  Kolbjørn Høilund 

Varamedlem Gjermund Nilsen FU  
 

Følgende fra administrasjonen møtte: 

Miljøvernkonsulenten 

Behandlede saker: 1/18-2/18 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

John Sigmund Moen 

leder av utvalg 
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FELLINGSRAPPORT FOR ELG I RØMSKOG KOMMUNE FOR 2017  

 

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Rømskog viltnemnd tar fellingsrapporten for 2017 til orientering. 

 

BEHANDLING: 
Leder av viltnemnda tok opp spørsmål om antall sett og skutt elg på jaktfeltet «Tukun». Tukun 

er den del av et vald i Aurskog-Høland og administreres derfra. 

 

Det ble fremmet følgende tilleggsforslag fra representanten Tone Jørgensen (Ap): 

Antall «sett- og skutt elg» i Tukun undersøkes nærmere. 

 

Under votering ble rådmannens forslag til vedtak med Jørgensens sitt tilleggsforslag enstemmig 

vedtatt. 

 

UTVALGETS VEDTAK: 

Rømskog viltnemnd tar fellingsrapporten for 2017 til orientering 

 

Antall «sett- og skutt elg» i Tukun undersøkes nærmere. 
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Eventuelt  

 

BEHANDLING: 
 

 Følgende saker ble referert av leder og utvalgssekretær i møtet: 

 

- Fallviltrapport for 2017-2018 ble gjennomgått – ligger også på 

www.hjorteviltregisteret.no 

- John Sigmund refererte fra fellesmøte for viltforvaltning i Sarpsborg 26.04.18 

o Rovviltprosjektet i Spydeberg, Skiptvet, Hobøl og Våler ble tildelt kr. 5,6 mill 

og har følgende arbeidsområder 

 Beitebruk 

 Grunneiere / jaktrettshavere 

 Informasjon særlig i forhold til barn/unge 

o Det er under etablering et interkommunalt fellingslag for store rovdyr i Østfold. 

o Nasjonalt overvåkningsprogram – kartlegging og overvåkning av rovvilt 

 Registrering av gauper 

 Pardannelser / ynglinger 

 Vedr ulvesone har områder rundt Rømskog nå fått status «sterkt 

prioritert» mot tidligere «prioritert» 

http://www.hjorteviltregisteret.no/
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o Hjort – en stabil bestand i Østfold. Ca 200 dyr og 9 skutt i 2017. 

o Villsvin. Det ble skutt 150 dyr i 2017. Store kostnader pga villsvin i forbindelse 

med skader og bilulykker 

o Hjortemerkingsprosjektet i Østfold. 3 dyr er øremerket og  1 m/ gps 

- Det skal tas CWD – prøve av «alt» fallvilt. John Sigmund har prøvetakingsutstyr 

- John Sigmund etterlyser bedre samarbeid med Hedmark der det er etablert en 

kompetansegruppe for rovvilt. Akershus og Østfold er ikke med. 

- 31.12.17 og 22.01.18 ble det gitt skadefellingstillatelse på gaupe til Rømskog kommune 

- Ved Øst Tukun er det tatt bilder på viltkamera av en familiegruppe av gaupe 

- Det er fra tidligere etablert et skadefellingslag i Aurskog – Høland. John Sigmund skal i 

et møte med Stian Sandbekkbråten den 23. mai vedr skadefellingslaget. Flere 

representanter fra Rømskog deltar på møtet.  

- Viltnemnda var av den oppfatning at det var naturlig at en tilsluttet seg 

skadefellingslaget i Aurskog-Høland i stedte for Østfold. 

- Rømskog har tidligere fått tildelt prosjektmidler til konfliktdempende tiltak/ 

rovviltsporing. Det står kr. 107 000,- på fond som ikke er brukt. 

- Viltnemnda ønsket å jobbe videre med en eventuell søknad om tilskudd til 

konfliktdempende tiltak jf prosjektet i Hobøl, Spydeberg, Skiptvet og Våler. Se info om 

tilskuddsordningen finnes her: https://www.fylkesmannen.no/Ostfold/Landbruk-og-

mat/Husdyr/Tilskudd-til-forebyggende-og-konfliktdempende-tiltak-mot-rovviltskader-

2018/ 

- Status vedr ulv på Rømskog https://rovdata.no/Ulv/Foreløpigrevirstatus.aspx#Brännan 

o Vest – et par + et voksent enkeltdyr 

o Øst – et par – Brännanparet 

o Skillingmark – et par / gruppe og dyr derfra frekventerer Rømskog 

o På Mangen er det registrert to dyr som har blitt merket – de er også innom 

Rømskog 

- Nye jakttider på elg – ingen negative tilbakemeldinger 

- Rådyrrapport -  tildelt 32 dyr og felt 20 dyr - 4 hannkillinger, 3 hunnkillinger, 7 bukker 

og 6 geiter 

- Det er gitt følgende skadefellingstillatelser på kanadagås 

o Haukenes 

o Torneby 

- NOAH – oppfordrer kommunene til å være restriktive vedr skadefellingstillatelser 

- Politiet oppfordre å etablere en vakttelefon vedr ettersøk 

- Elgregion øst ønsker et samarbeid med Statens vegvesen vedr rydding av siktsoner 

langs veien for å forhondre påkjørsler av vilt. I rømskog er det flest påkjørsler ved 

Klubbetjern og på strekningen mellom Ramberg og Strand. 

- Viltnemnda ønsker å arrangere et åpent møte vedr viltforvaltning. Åsmund Fjellbakk 

ønskes som foredragsholder. Det jobbes videre vedr temaer. Møte holdes i 

august/september etter skolestart. Ikke på onsdager. Annonseres bredt – Skjer-I, 

Rømsjingen, facebook og evnt Indre 

 

 

UTVALGETS VEDTAK: 

https://www.fylkesmannen.no/Ostfold/Landbruk-og-mat/Husdyr/Tilskudd-til-forebyggende-og-konfliktdempende-tiltak-mot-rovviltskader-2018/
https://www.fylkesmannen.no/Ostfold/Landbruk-og-mat/Husdyr/Tilskudd-til-forebyggende-og-konfliktdempende-tiltak-mot-rovviltskader-2018/
https://www.fylkesmannen.no/Ostfold/Landbruk-og-mat/Husdyr/Tilskudd-til-forebyggende-og-konfliktdempende-tiltak-mot-rovviltskader-2018/
https://rovdata.no/Ulv/Foreløpigrevirstatus.aspx#Brännan
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Viltnemnda tok referatene til orientering. 
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